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 REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 
DATA OM MØDET 

DATO: 14.11.23 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Lotte Balslev Vest [medl.] // Julie 
Kappelgaard [supp.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Martin Bech [medl.] // // Anna Rischel Preston [medl.] 

 
Elevråd: 
Thomas // Nicolaj // Magnus 
 

Medarbejdere: 
Rasmus Frimodt // Henrik Gregersen [medarb.]  
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde 
 

AFBUD: Johan Raasø [medl] // Mikkel Bojesen [supp.] 

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Andreas Hundebøll 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af 

dagsorden samt opfølgning fra 
sidste møde 

 Referat godkendt.  
 Justering af dagsorden – pkt. 4 forlænges med 10 min.  

2 Nyt fra elevrådet Elevrødderne orienterede om følgende: 
 Mærkesager i FFE (Furesø Fælles Elevråd) - skærmkultur. Herudover skal FFE snarligt på 

rystesammentur.  
 Der nu er blevet opsat to badeforhæng i idræt (pigeomklædningen), som en del af fokusområdet 

”Flere i bad”. Dette er en prøvehandling, så vi må se, hvor længe de holder! 
 Oplæg vedr. evt. senere mødetid er sendt ud til 7.-9. kl. Hver klasse skal drøfte dette og svare på en 

række spørgsmål, som skal behandles i elevrådet. Alle klasser skal returnere deres svar inden jul. 
 Hyggekrog i kantinen – projektstart d. 22.nov.   
 Affaldssortering opstartes ude i alle klasser. Skolens miljøstation er snart klar til at blive taget i brug.  

3 Klassedannelse Simon orienterede om processen og den skriftlige korrespondance, der har været med udvalgsformanden. 
Pt. afventes der svar på sidste mail/spg.  

4 Lovpligtige principper Alle rettelser ift. de lovpligtige principper blev godkendt. Det ”selvvalgte” princip vedr. skærm- og 
mobilpolitik blev justeret og endelig godkendt. Det selvvalgte princip vedr. badning ifm. idræt blev 
gennemgået, justeret og godkendt. Aftale >> AH retter til og lægger op i de rette fora 
 
Fælles opmærksomhed omk. skolens ”Ordensregler”, hvor tidligere regler omk. mobiltelefoner indgår. 
Aftale >> Arbejdsgruppen justerer disse. AH sender de eksisterende ordensregler til arbejdsgruppen samt 
Simon og Anna, der vil gennemløbe de øvrige ordensregler mhp. revision. Aftale >> ordensregler tages 
op på kommende møde. 

5 Mobilpolitik JB og HG orienterede om følgende: 
 Princippet har været udsendt til lærerne i ungemiljøet. Princippet har efterfølgende været drøftet 

fælles i afdelingen. Hvert team/årgang har fået til opgave at udarbejde en ramme for årgangens 
udmøntning af princippet. Sigtet er, at forældrene skal inddrages på førstkommende forældremøde. 

 Vigtigt med tålmodighed. Formodes at blive ”lettere” ift. de elever, der kommer fra børne- til 
ungemiljøet, da den ”mobilfri skole” har været normalen i børnemiljøet. 

 
Opfølgning – hvordan?  
Aftale >>  
 At arbejdsgruppen følger udrulningen løbende og er ansvarlig for opfølgning/evaluering. 
 At Irene sender svar til den forældregruppe, som tidligere har henvendt sig vedr. skærmpolitikken. 

Vigtig pointe, at det er ikke forældrebrevet, der var afgørende ift. bestyrelsesarbejde med det nye 
princip. 

 At lærernes henvendelse omk. ”agtindsigt” ift. det fremsendte brev blev drøftet. Det blev besluttet, at 
Irene påpeger i sit svar til forældrene, at det er vigtigt, at man altid går til lærerne først, for at undgå at 



de fagprofessionelle får en oplevelse af ikke at være informeret, hørt eller inddraget. Brevet som Irene 
fremsender, sendes til HG, som kan udsende dette til lærerne i ungemiljøet, hvis dette skønnes 
nødvendigt. 

6 Forretningsorden Arbejdsgruppen gennemgik forslag til rettelser. Dele blev rettet til på selve mødet.  
 
Aftale >> AH sender redigerbart format til arbejdsgruppen, som foretager de sidste ændringer mhp. 
endelig godkendelse på kommende møde. 

7 Mødekultur (lukket punkt – 
eleverne forlader mødet) 

Overordnet god oplevelse med den lidt mere styrede form. Fungerede fint, når et punkt blev overskredet, at 
mødelederen gjorde opmærksom på dette, og at der kunne opnås konsensus ift. at forlænge punktet. 
 
Vigtigt, at der også prioriteres tid og rum til den ”gode” diskussion. Alle har en opgave ift. at byde ind til 
dagsorden. Aftale >> Den nye form skal løbende forfines, tilpasses og evalueres. 

8 Gennemgang af aftaler og 
beslutninger fra mødet 

AH gennemgik ref. Ingen tilføjelser. Aftale >> sørger for at alle ref. bliver lagt op på hjemmesiden. 

9 Personalesituationen herunder 
evt. kommende ansættelser 

Orientering 

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll  
 

 


